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Henrik Axelsson (S) 
Lisa Levin (S) 
Maryna Bialesta Vilhelm (S) 
Jonas Ås (S) 
Maria Rönnehäll (S) 
Stefan Åström (S) 
Eva Svensson (S)  
Raghad Alghanem (S) 
Gerd Karlsson (S) 
Ruba Alghanem (S) 
Nils-Gunnar Andersson (S) 89-92
Margareta von Wachenfeldt (S) 
Anna-Maria Nykvist (V) 
Karina Nykvist Raiml (V) 
Ute Attermeyer (MP) 
Alina Koltsova (MP) 
Mona Smedman (C) 
Ulf Jonsson (C) 
Anton Sjöstedt (L) 
Catharina Leverström (KD) 
Kristina Bengtsson Nilsson (M) 
Håkan Axelsson (M) 
Irja Nilsson (M) 
Börje Wahlund (M) 
Pia Gullqvist Österberg (M) 
Ing-Marie Albinsson (M) 
Jan Rülcker (M) 
Anders Skogberg (SD)  
Alexander Arnesson (SD) 
Jelena Skogberg (SD) 
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Siv Kjellberg Andersson (SD) 
Håkan Persson (SD) 
Kristina Skogberg (SD) 
Lars-Olof Gävert (AP) 
Susanne Engstad (AP) 
Weine Dahlén (AP)
Linda Hansen Grundel (V) ersätter Zara Hedelin (V)
Sven Kindberg (SD) ersätter Roger Antonsson (SD) 
Sven-Erik Håfström (M) ersätter Maja Sveder (M)
Nils Grahn-Wessling (S) ersätter Kenneth Johannesson (S)
Magnus Ståhlberg (M) ersätter Alexander Molander Broström (M)
Helen Kensby (C) ersätter Jina Beri (C) § 89-91
Ann-Sofi Alexandersson (S) ersätter Lars-Erik Axelsson (S)
Pia Embretsen (S) ersätter Anna Karlsson Gurnett (S)
Bengt Rönnehäll (S) ersätter Nils-Gunnar Andersson (S) § 93-108
Patrick Norelius (KD) – ingen ersättare

Övriga närvarande Hans Karlsson, kommundirektör
                                                      Anna Wikstrand, bitr. kommundirektör
                                                      Per-Joel Sewelén, verksamhetschef Lärande och stöd
                                                      Eva Nilsson, verksamhetschef Vård och omsorg
                                                      Andreas Solin, HR chef
                                                      Erika Martinsson, kommunikationschef
                                                      Anders Norrby, VD Teknik i Väst AB § 77-78
                                                      Mikael Engstig, VD Arvika Fastighets AB                                                      
                                                      Svante Karlsson (M), ej tjänstgörande kommunrevisor
                                                      Nathalie Aronsson(SD), tjänstgörande kommunrevisor 
                                                      Eva-Lisa Shala (S), ej tjänstgörande kommunrevisor
                                                      Helen Kensby (C), ej tjänstgörande ersättare § 92-108
                                                      Therese Sjöqvist (M), ej tjänstgörande ersättare
                                                      John-Olov Vikström (SD), ej tjänstgörande ersättare
                                                      Bengt Rönnehäll (S), ej tjänstgörande ersättare § 89-92
                                                      Mia Nilsson, sekreterare

Justerare Mona Smedman (C) och Anders Skogberg (SD)
Justeringens plats och tid Digital signering den 8 juni 2023
Paragrafer § 89 - § 108

Protokollet signeras digitalt. Elektroniska underskrifter redovisas på 
sista sidan av protokollet samt noteras på respektive sida.

Comfact Signature Referensnummer: 80555SE



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 3 (34)
Sammanträdesdatum
2023-05-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Innehåll

Ärende Sida
Allmänhetens frågestund........................................................................................................................ 4

Interpellationsdebatt om integration på arbetsmarknaden,.................................................................. 5

Anna-Maria Nykvist (V)........................................................................................................................... 5
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Paragraf 89 Dnr KS/2023:19

Allmänhetens frågestund

Beslut

Frågan och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning

Christina Nilsson-Särnblad ställer en enkel fråga. Hon undrar hur kommunen kommer att arbeta 
framåt för att skapa förståelse hos alla politiker att det är viktigt att service och stöd förbättras, så att 
företagen kan driva sina företag framåt. Frågan ställs med utgångspunkt i Svenskt Näringslivs 
enkätundersökning som visade att en stor del av de förtroendevalda i Arvika kommun inte ansåg 
företagsklimatet vara en prioriterad fråga och att företagen inte upplever att de får ett bra stöd från 
kommunen. Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S). 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att han, som Socialdemokraternas gruppledare, 
kommer att ha en genomgång av enkäten och därefter fortsätta att arbeta strukturerat med att 
fokusera på företagens behov. Jag har också ett antal ordföranden som sitter i olika utskott och 
nämnder och det är viktigt att vi i den gruppen tittar på de signaler som vi får och att vi jobbar för att 
förbättra dialogen med Företagarna i Arvika och med andra organisationer, för att vi ska få till ett bra 
klimat, säger Peter. 
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Paragraf 90 Dnr KS/2023:21

Interpellationsdebatt om integration på arbetsmarknaden, 
Anna-Maria Nykvist (V)

Beslut

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning

Anna-Maria Nykvist (V) ställer i en interpellation följande frågor:
Hur ger kommunen utifrån visionens budskap rätt förutsättning för de olika verksamheterna i 
kommunen att möta människors olika behov av integration till yrkesliv och arbetsmarknad och hur 
tänker kommunen arbeta för att fler människor ska integreras i arbetslivet? 

Kommunalrådet Peter Söderström (S) besvarar interpellationen och säger bland annat att det är en 
viktig uppgift för samhället att arbeta med inkludering och integration. Han informerar om hur Arvika 
kommun på olika sätt arbetar inom området.

Beslutsunderlag

Anna-Maria Nykvists (V) interpellation
Peters Söderströms (S) interpellationssvar

Under överläggningarna yttrar sig:
Anna-Maria Nykvist (V), Peter Söderström (S), Anton Sjöstedt (L), Håkan Axelsson (M), Ulf Jonsson 
(C), Alina Koltsova (MP), Börje Wahlund (M), Kristina Bengtsson Nilsson (M), Anders Skogberg (SD), 
Lars-Olof Gävert (AP)
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Paragraf 91 Dnr KS/2023:21

Interpellationsdebatt om näringslivet, Kristina Bengtsson 
Nilsson (M)

Beslut

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning

Kristina Bengtsson Nilsson (M) ställer i en interpellation frågorna; 
- har kommunen haft kontakt med företagen i Arvika och på strukturerat sätt inventerat vilka 

planer de har för framtiden? 
- har man analyserat vilka krav dessa planer innebär för kommunen för att möjliggöra den 

expansion vi ser framför oss? 
- vilka åtgärder har genomförts eller planeras för att underlätta och snabba på kommunens 

hantering av företags planer och önskemål för att möjliggöra och underlätta utvecklingen av 
ett dynamiskt och expansivt näringsliv?  

Kommunalrådet Peter Söderström (S) besvarar interpellationen och säger bland annat att han 
instämmer i vikten av ett välmående näringsliv och att både förtroendevalda och tjänstepersoner har 
en nära dialog med både befintliga och nya företag för att möta deras behov både vid hög- och 
lågkonjunktur. Kommunens näringslivspolitik utgår från de politiska styrdokument som fullmäktige 
och kommunstyrelsen antog under 2022. De fyra prioriterade områden som fullmäktige fastställde 
stämmer väl överens med intentionerna i dagens interpellation: 

Ett hållbart näringslivsklimat
Attraktionskraft
Tillgång till kompetens
Fysisk planering, hållbara transporter och infrastruktur

Beslutsunderlag

Kristina Bengtsson Nilssons (M) interpellation
Peter Söderström (S) interpellationssvar

Under överläggningarna yttrar sig:
Kristina Bengtsson Nilsson (M), Peter Söderström (S), Ulf Jonsson (C), Anton Sjöstedt (L), Håkan 
Axelsson (M), Kristina Skogberg (SD), Ing-Marie Albinsson (M), Susanne Engstad (AP), Håkan Persson 
(SD), Stefan Åström (S), Mona Smedman (C), Anders Skogberg (SD), Jelena Skogberg (SD), Ute 
Attermeyer (MP)
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Paragraf 92 Dnr KS/2023:20

Enkla frågor

Beslut

Frågorna och svaren läggs till handlingarna.

Sammanfattning

Anton Sjöstedt (L) ställer en enkel fråga, han undrar om Arvika kommun svarade på TV4 Nyheternas 
stora enkät, som undersökte om kommunen kommer att kunna leva upp till det nya kravet om en 
fast omsorgskontakt i hemtjänsten, samt om kommunen klarar det nya lagkravet i hemtjänsten. 
Frågan ställs till Utskottet vård och omsorgs ordförande Mona Smedman (C).

Utskottet vård och omsorgs ordförande Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar att 
kommunen har svarat och svaret är att det är osäkert om vi kommer att nå lagkravet till den 1 juli. 
Det är besvärligt att det införs just den 1 juli, då den ordinarie personalen går på semester. 
Enhetscheferna har inlett med att informera om kravet och det arbetas med att ta fram en riktlinje 
och en prioriteringsordning, där det föreslås att den som har hemtjänst och medicinska insatser ska 
prioriteras. Planen är också att ett vårdbiträde ska utses till vice kontaktperson till undersköterskan 
och att de båda ska utgöra den fasta omsorgskontakten.

Anton Sjöstedt (L) ställer en enkel fråga, han undrar om utskottet lärande och stöds ordförande har 
någon kommentar till att SFI på distans i Arvika kommun inte håller måttet enligt Skolinspektionen. 
Frågan ställs till Utskottet lärande och stöds ordförande Henrik Axelsson (S).

Utskottet lärande och stöds ordförande Henrik Axelsson (S) tackar för frågan och svarar att i Arvika så 
tyckte Skolinspektionen att SFI på distans behövde utvecklas med delarna muntlig interaktion och att 
skriva. Henrik svarar att han inte är orolig över att SFI på distans inte håller måttet, bara för att något 
enstaka område behöver utvecklas. 

Lars-Olof Gävert (AP) ställer en enkel fråga, han undrar om inte också Arvika kommun ska se till att 
länka till Lantero och beskrivningen av visselblåsarfunktionen direkt från kommunens hemsida, som 
de flesta andra som använder tjänsten gör. Detta för att alla som ska ha tillgång till funktionen ska nå 
den på ett enkelt sätt. Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S)

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att vi har under åtminstone första året, bestämt oss 
för att enbart publicera visselblåsarfunktionen via vårt intranät Arvid. Detta med motivet att det 
endast är de personkategorier som anges i visselblåsarlagen som har möjlighet att rapportera med 
skydd av lagen. 
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Dessa kategorier är något förenklat: arbetstagare, den som söker arbete, den som söker eller utför 
volontärarbete eller praktik, inhyrda arbetstagare, egenföretagare som söker eller utför uppdrag, 
personer som ingår i ett företags förvaltnings-, lednings- eller tillsynsorgan och aktieägare som är 
verksamma i aktiebolaget. Skyddet gäller även efter att personen har lämnat verksamheten. Andra 
personkategorier, som till exempel elever, brukare eller medborgare i allmänhet kan alltså inte 
rapportera enligt visselblåsarlagens bestämmelser. För att säkerställa möjlighet för övriga 
personkategorier som inte har tillgång till intranätet men som ingår i lagen och skulle vilja visselblåsa, 
kan ex. upphandling eller personalstaben upplysa samt även maila dem länken till 
visselblåsningsfunktionen. Kommunen är öppna för att omvärdera beslutet, efter utvärdering första 
året.

Ing-Marie Albinsson (M) ställer en enkel fråga, hon undrar varför kommunen tillämpar att barn ska 
byta klasskompisar inför de olika stadierna i skolan. Frågan ställs till utskottet Lärande och stöds 
ordförande Henrik Axelsson (S).

Henrik Axelsson (S) tackar för frågan och svarar att det inte är ett självändamål att de ska byta 
klasskamrater. Skolorna gör ibland ändringar beroende på bland annat organisatoriska förändringar. 
Föräldrar som undrar över något är välkomna att höra av sig med frågor säger Henrik. 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) ställer en enkel fråga. Hon beskriver att Kommunstyrelsen gav i 
uppdrag till kommundirektören att återkomma med åtgärder för en verksamhet som går mot röda 
siffror, men när uppdraget presenterades så var det bara ett antal beskrivande summor vad olika 
verksamheter kostar och inte åtgärder. I stället för att verksamheten kom med förslag så ålades det 
partierna att diskutera och återkomma med förslag på åtgärder. Kristina undrar därför om det är det 
okej att strunta i de besluten som tas i Kommunstyrelsen. Frågan ställs till kommunalrådet Peter 
Söderström (S). 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att nej det är det ju inte. Vad som lämnades till 
Kommunstyrelsen var en information från verksamhetschefen om vad som faktiskt görs just nu för 
att minska konstaderna. Då inte hela budgetunderskottet täcks med dessa åtgärder så kan 
Kommunstyrelsen ge en riktning och ta ansvar för helheten i ekonomin. Kommunstyrelsen går mot 
ett plusresultat på ca 5 miljoner.  

Jelena Skogberg (SD) ställer en enkel fråga. I december 2022 ansågs en motion om arbetsskor till 
anställda inom Vård och omsorg vara besvarad av fullmäktige, då uppdrag getts till 
verksamhetschefen att utreda frågan och återkomma med svar till Utskottet vård och omsorg i mars 
2023. Jelena undrar hur ärendet har fortlöpt. Frågan ställs till ordförande i Utskottet vård och omsorg 
Mona Smedman (C).

Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar att det arbetas med frågan. Det har visat sig att det 
inte är så enkelt och man tittar på andra kommuner för att se hur de har gjort. En del kommuner ger 
en peng utan krav på kvitto och andra har endast två sorters skor att välja mellan. Mona säger att 
hon är ledsen att vi inte återkommit med detta i tid, men att frågan är under behandling. 
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Jelena Skogberg (SD) ställer en fråga om en motion som ställdes 2018. Motionen handlade om att 
införa en digital talarlista i Kommunfullmäktige. Motionen ansågs besvarad. Jelena frågar hur länge 
ska vi behöva vänta på en digital talarlista. Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S).

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att på Kommunledningsutskottets beredning 
imorgon, så ligger ärendet med på beredningslistan. 
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Paragraf 93 Dnr KS/2023:105

Motion om översyn av detaljplaner (M)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att motionen anses besvarad.

Reservation

Moderaternas ledamöter Kristina Bengtsson Nilsson, Henrik Samuelsson, Håkan Axelsson, Irja 
Nilsson, Sven-Erik Håfström, Börje Wahlund, Pia Gullqvist Österberg, Magnus Ståhlberg, Ing-Marie 
Albinsson, Jan Rülcker, Liberalernas ledamot Anton Sjöstedt, Kristdemokraternas ledamot Catharina 
Leverström, Arvikapartiets ledamöter Lars-Olof Gävert, Susanne Engstad, Weine Dahlén och 
Sverigedemokraternas ledamöter Anders Skogberg, Alexander Arnesson, Sven Kindberg, Jelena 
Skogberg, Siv Kjellberg Andersson, Håkan Persson och Kristina Skogberg reserverar sig mot beslutet 
till förmån för förslaget om bifall till motionen. 

Sammanfattning

Moderaterna i Arvika har genom Kristina Bengtsson Nilsson inkommit med en motion om översyn av 
detaljplaner. Motionären vill att kommunen snarast inleder arbete med och prioriterar en översyn av 
befintliga detaljplaner för att skapa bättre förutsättningar för etableringar av nya företag och 
expansion av i kommunen redan befintliga verksamheter.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 15 maj 2023, § 89
Kommunledningsutskottets protokoll den 21 mars 2023, § 38
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 10 mars 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 30 januari 2023, § 23
Moderaternas motion den 16 januari 2023

Yrkande

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till motionen
Catharina Leverström (KD) yrkar bifall till motionen
Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till motionen
Lars-Olof Gävert (AP) yrkar bifall till motionen
Peter Söderström (S) bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Börje Wahlund (M) yrkar bifall till motionen
Håkan Persson (SD) yrkar bifall till motionen
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Ulf Jonsson (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Ing-Marie Albinsson (M) yrkar bifall till motionen

Propositionsordning 

Det finns två förslag till beslut, det ena är bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut och det andra 
är bifall till motionen. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunfullmäktige bifaller 
Kommunstyrelsens förslag till beslut.

Votering begärs 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång
Ja-röst för Kommunstyrelsens förslag till beslut
Nej-röst för bifall till motionen

Omröstningsresultat
Med 26 röster Ja-röster och 22 Nej-röster så beslutar Kommunfullmäktige att bifalla 
Kommunstyrelsens förslag till beslut

Bedömning

Kommunledningsstabens bedömning är att arbete i linje med det resultat som motionärerna 
efterfrågar redan pågår och att resurstilldelning för att hantera behoven kan hanteras i kommande 
budgetarbete.

Ekonomiska konsekvenser
 
Arbete med att tillskapa ny mark för verksamhetsområden och att förtäta befintliga redan 
exploaterade områden för verksamheter och bostäder i linje med ÖP kommer att kräva ett ökat 
behov av resurser som kommer att redovisas till budgetarbetet 2023 för 2024-2026

Bedömning om barns rättigheter
 
Långsiktig fysisk planering i linje med översiktsplan för Arvika och Arvikas hållbara vision Ett Arvika 
som glöder påverkar barns rättigheter positivt, då vi genom en hållbar samhällsutveckling tar ansvar 
för kommande generationers framtid. 

Beslutet skickas till

Moderaterna
Bitr. kommundirektör
Samhällsbyggnadschef
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Paragraf 94 Dnr KS/2022:651

Motion om Säffle kanal som inre vattenväg (L)

Beslut

Kommunfullmäktige konstaterar att arbete pågår med att ta fram åtgärder för Säffle kanal som ett 
delprojekt, ”Byälven etapp 4” i Byälvenprojektet som syftar till att minska översvämningsriskerna 
längs vattendraget. I arbetet utvärderas även möjligheten till fartygstrafik i farleden.

Motionen anses därmed besvarad.

Sammanfattning

Liberalerna har genom Gösta Frödin och Anton Sjöstedt inkommit med en motion om att Arvika 
kommun tillsammans med Säffle ska begära att Säffle kanal ska ingå i ett utpekat område hos 
Transportstyrelsen och godkännas som en inre vattenväg för IVV-fartyg.

Säffle kanal ingår i projektet ”Byälven etapp 4” där det just nu utreds åtgärder för att minska 
översvämningsrisker. Innan projektet har rekommenderat en åtgärd är det kommunledningsstabens 
bedömning att det är olämpligt att ansöka om Säffle kanal som godkänd inre vattenväg. 

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 15 maj 2023, § 90
Kommunledningsutskottets protokoll den 24 april 2023, § 61
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 27 januari 2023, § 157
Kommunfullmäktiges protokoll den 29 augusti 2022
Liberalernas motion den 19 juni 2022

Bedömning

I samarbete med Säffle kommun, Naturvårdsverket, Fortum och SMHI pågår ett arbete med det som 
kallas ”Byälven etapp 4” i syfte att minska översvämningsrisken längs med vattendraget. SMHI 
utreder två olika åtgärder genom simuleringar. Syftet med åtgärdssimuleringen är att identifiera 
åtgärdernas effekt avseende ökad avbördning och nivåsänkning vid olika flödesscenarion.

SMHI utreder följande åtgärder:
1. Utrivning av dämmet i Backeströmmen i Säffle för att återskapa en naturlig avbördning. 
2. Förändrad vattendom för strategisk avsänkning av älven inför högflödesperioder. 
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Sammanträdesdatum
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

En utrivning av dämmet kan påverka framtida möjligheter till båttrafik på olika sätt men det går inte 
att förutse detta nu. I SMHIs uppdragsbeskrivning ingår att även utreda vilka lägre nivåer en utrivning 
av dämmet kan medföra. 

Det återstår åtminstone ett år av utredningsarbete innan det går att rekommendera en åtgärd. Innan 
dess är kommunledningens bedömning, i samråd med säkerhetssamordningen att det är olämpligt 
att ansöka om Säffle kanal som godkänd inre vattenväg.

Beslutet skickas till

Samhällsbyggnadschef
Bitr. kommundirektör
Säffle kommun
Gösta Frödin
Anton Sjöstedt
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 95 Dnr KS/2023:248

Motion om gång/cykelväg Gate industriområde (M)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att motionen anses besvarad då Kommunledningsstaben redan arbetar 
med ärendet och har så gjort under lång tid.

Sammanfattning

Moderaterna har genom Magnus Ståhlberg har inkommit med en motion om att utreda lämplig 
dragning av ny cykelväg genom Gate industriområde. 

Kommunledningsstaben arbetar redan med frågan och har så gjort i strategiskt avseende under lång 
tid och konkret med utformning och genomförande under cirka ett år. 

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 15 maj 2023, § 91
Kommunledningsutskottets protokoll den 24 april 2023, § 62
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 30 mars 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 27 februari 2023, § 42
Moderaternas motion den 27 februari 2023

Bedömning

Moderaterna har genom Magnus Ståhlberg inkommit med en motion om att utreda ny gc-väg i 
anslutning till Gate industriområde. Motionären föreslår att kommunen utreder lämplig dragning av 
ny cykelväg för att förbinda sjukhusområdet med Långvaksvägen genom Gate industriområde, och 
gc-förbindelse mellan industriområdena Gate och Vik.
 
I gällande cykelplan som antogs 2012 konstaterades att det fanns många felande länkar i gc-vägnätet 
i Arvika. Under de tio år som har gått sedan dess har ett långsiktigt arbete pågått med att förbättra 
cykel- och gångstråk och många av de åtgärder som föreslogs i planen är genomförda. 
Kommunledningsstaben arbetar nu med en ny gång- och cykelplan som ska ersätta den nu gällande, 
och vi kommer över tid att få ännu bättre förutsättningar för Arvikaborna att gå och cykla så länge 
det finns ekonomiska förutsättningar att fortsätta satsningen. Arvika kommun har varit 
framgångsrika med att söka medfinansiering för åtgärder under många år, så en stor del av 
investeringarna har fått statliga stöd. 
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Främjande av andra transportslag än bilen är bra för folkhälsan och miljön. Att bygga säkra 
separerade gc-vägar skapar förutsättningar för människor att göra bra val av transportsätt och det 
ökar säkerhet och trygghet för oskyddade trafikanter. Detta tänk genomsyrar förslag till ny trafik- och 
mobilitetsplan som har tagits fram som ett underlag till ny översiktsplan.

Kopplingen mellan sjukhusområdet och Gate industriområde/Långvaksvägen har länge varit en 
prioriterad åtgärd. I förslag till ny översiktsplan pekas cykelväg via Långvaksvägen mot Furtan och 
Edane ut som ett prioriterat stråk. Stråket är även högst prioriterat i Arvikas yttrande till regional 
cykelplan.

Kommunledningsstaben har arbetat aktivt med utformningsfrågan i cirka ett års tid. Det har tagits 
fram ett förslag till lösning som är kommunicerat med Trafikverket i ett tidigt skede. Förslaget har 
även arbetats in i ny detaljplan för Fälgkorset 2 med flera fastigheter inom Gate industriområde som 
är under framtagande. Det finns en tidig budgetsiffra som kommer att preciseras närmare i 
budgetprocessen 2023 för strategisk plan 2024-2026.

Ekonomiska konsekvenser
 
Motionen ger inga konsekvenser då processen redan pågår och inte påverkas.

Bedömning om barns rättigheter 

Barns rättigheter påverkas inte då arbete redan pågår oavhängigt motionen. 

Beslutet skickas till

Samhällsbyggnadschef
Trafikplanerare
Bitr. kommundirektör
Magnus Ståhlberg
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 96 Dnr KS/2021:1060

Motion om friskvårdstimme för anställda (ArvP)

Beslut

Kommunfullmäktige konstaterar att försöksverksamhet med friskvårdstimme pågår inom vissa 
verksamheter och behöver utvärderas. Detta för att exempelvis se om lägre sjukfrånvaro uppnås 
med bibehållen eller ökad produktivitet.

Motionen anses därmed besvarad.

Sammanfattning

Susanne Engstad har inkommit med en motion om att kommunanställd ska få en friskvårdstimme per 
vecka. 

Friskvårdstimme är den enskilde medarbetarens möjlighet till att genomföra en fysisk aktivitet under 
betald arbetstid när så verksamheten medger.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 15 maj 2023, § 92
Kommunledningsutskottets protokoll den 24 april 2023, § 63
Personalstabens tjänsteskrivelse den 30 mars 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 29 november 2021, § 247
Motion om friskvårdstimme

Yrkande

Susanne Engstad yrkar bifall till motionen
Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Anders Skogberg (SD) yrkar bifall till motionen
Lars-Olof Gävert (AP) yrkar bifall till motionen

Propositionsordning

Det finns två förslag till beslut, det ena är bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut och det andra 
är bifall till motionen.

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunfullmäktige bifaller 
Kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Votering begärs 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång
Ja-röst för Kommunstyrelsens förslag till beslut
Nej-röst för bifall till motionen

Omröstningsresultat
Med 38 röster Ja-röster och 10 Nej-röster så beslutar Kommunfullmäktige att bifalla 
Kommunstyrelsens förslag till beslut

Bedömning

Det pågår diskussioner i kommunledningen samt försöksverksamhet med friskvårdstimme i våra 
verksamheter. Utfallen av dessa försök kommer att utvärderas genom exempelvis mätningar av 
minskad sjukfrånvaro, upplevd förbättring av medarbetarnas arbetsmiljö med bibehållen eller ökad 
produktivitet.

Möjligheterna till att genomföra dessa fysiska aktiviteter för medarbetarna ser väldigt olika ut inom 
respektive verksamhet. Exempelvis så kanske det inte är möjligt att schemalägga träningen inom en 
skola för medarbetarna, som det är inom en hemtjänstgrupp.  Därför kommer utfallen av försöken 
kunna leda till att chefer i verksamheterna kommer ta sig an utmaningen med att främja samt 
förebygga medarbetares hälsa på olika sätt.

Ekonomiska konsekvenser 

De ekonomiska konsekvenserna av att inför friskvårdstimme till alla våra anställda och att 100 % 
nyttjar denna förmån, av våra tills vidare anställda cirka 2700 personer. Blir till en kostnad ca av 700 
tkr/månad. På ett helår cirka 8,4 miljoner kronor.

Utöver själva kostnaden för arbetstimmen tillkommer minskad produktivitet då det försvinner 1 
timme/vecka för varje medarbetare.

Vinsten av denna friskvårdstimme är inte lika lätt att räkna på men kan göras utifrån antagande som 
bygger på studier. En svensk undersökning visade att av 200 anställda inom Folktandvården 
minskade sjukfrånvaron med en fjärde del för dem som fick träna 2,5 timmar på arbetstid.
 
Efter utvärdering kunde de även mäta att produktiviteten kunde bibehållas eller till och med öka 
något, trots att 2,5 timmar/vecka gick till träning och inte arbete. Denna studie finns omnämnd på 
Suntarbetsliv.

Bedömning om barns rättigheter 

Utifrån motionen samt bedömningen av att våra medarbetare kan få möjlighet att träna på arbetstid 
en timme per vecka inom enskilda enheter/verksamheter så får det påverkan på våra barns 
rättigheter.
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Kopplat till artikel 31 Vila, fritid, lek och kultur så påverkas barnen både direkt samt indirekt.  För om 
medarbetare tar hand om sin fysiska hälsa genom träning och därmed sin psykiska, får medarbetaren 
mera tid till sina barn. Därmed kan barnen få större möjlighet till att kunna delta i kulturella och 
fysiska aktiviteter på sin fritid. 

Beslutet skickas till
Susanne Engstad
Personalchefen
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 97 Dnr KS/2021:1081

Motion om vinterskolskjuts i Arvika kommun (C)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen.

Sammanfattning

Camilla Gustafsson (C), Mona Smedman (C) och Ingela Jonsson (C) inkommer med en motion om att 
Arvika kommun undersöker förutsättningarna för att införa dispens för vinterskolskjuts.

En del kommuner har infört vinterskolskjuts som en form av skolskjuts som är tidsbegränsad och 
beviljas vintertid. Förutsättningar för att få vinterskolskjuts kan exempelvis vara att det är sannolikt 
att skolvägen eller vägen till hållplatsen blir särskilt trafikfarlig på grund av kraftigt minskad vägbredd 
på grund av snövallar eller annan likvärdig omständighet. 

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 15 maj 2023, § 93
Utskottet Lärande och stöds protokoll den 19 april 2023, § 30
Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 17 mars 2023.
Camilla Gustafsson (C), Mona Smedman (C) och Ingela Jonssons (C) motion 

Yrkande

Mona Smedman (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Lars-Olof Gävert (AP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Ing-Marie Albinsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Weine Dahlén (AP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Bedömning

Lärande och stöd undersöker förutsättningarna för att införa dispens för vinterskolskjuts tillsammans 
med Värmlandstrafik.

Ekonomiska konsekvenser 

Ej bedömt.
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Bedömning om barns rättigheter 

Ej bedömt.

Beslutet skickas till

Verksamhetschef
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 98 Dnr KS/2022:819

Medborgarförslag om lekplats med utegym i Klässbol

Beslut

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter som lämnats i 
medborgarförslaget.

Kommunfullmäktige konstaterar att det inte finns utrymme i Kommunledningsstabens budget för ny 
lekplats och utegym utan är en fråga om prioritering i samband med strategisk plan. 

Reservation

Arvikapartiets ledamöter Lars-Olof Gävert, Susanne Engstad, Weine Dahlén och 
Sverigedemokraternas ledamöter Anders Skogberg, Alexander Arnesson, Sven Kindberg, Jelena 
Skogberg, Siv Kjellberg Andersson, Håkan Persson och Kristina Skogberg reserverar sig mot beslutet 
till förmån för förslaget om återremiss av ärendet.

Sammanfattning

Klässbolsbygdens Utvecklingsgrupp Ideell förening (KUIF) genom Kjell Rapp har inkommit med ett 
medborgarförslag om att anlägga en lekplats med utegym centralt i Klässbol.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 15 maj 2023, § 94
Kommunledningsutskottets protokoll den 24 april 2023, § 64
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 13 mars 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 31 oktober 2022, § 209
Medborgarförslag från Klässbolsbygdens Utvecklingsgrupp Ideell förening via Kjell Rapp den 21 
oktober 2022

Yrkande

Susanne Engstad (AP) yrkar att ärendet ska återremitteras med motiveringen att det ska tas fram ett 
prisförslag samt göras en utredning kring hur lång tid det skulle ta att göra nödvändiga förändringar i 
detaljplanen
Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Anders Skogberg (SD) yrkar att ärendet ska återremitteras

Comfact Signature Referensnummer: 80555SE



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 22 (34)
Sammanträdesdatum
2023-05-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Propositionsordning

Det finns två förslag till beslut det ena är Kommunstyrelsens förslag till beslut och det andra är 
förslaget om återremiss med motiveringen att det ska tas fram ett prisförslag samt göras en 
utredning kring hur lång tid det skulle ta att göra nödvändiga förändringar i detaljplanen

Ordföranden frågar om fullmäktige anser att frågan ska avgöras idag och finner att fullmäktige anser 
att frågan ska avgöras idag, därmed faller förslaget om återremiss och Kommunfullmäktige bifaller 
Kommunstyrelsens förslag till beslut.

Bedömning

Det är positivt att det finns många barn i Klässbolsområdet och att förskolan byggs ut. I arbete med 
ny Översiktsplan (ÖP) lyfts områdets utvecklingspotential och invånare i Klässbol har i samband med 
arbetet med ny ÖP påtalat behovet av en plats för möten över generationsgränserna. En lekplats och 
utegym för allmänheten som inte är kopplad till en skola utan som kan användas även under skoltid 
skulle kunna vara en sådan mötesplats. 

Kiosktomten som föreslås som en lämplig plats för en ny lekplats och ett utegym ägs av kommunen. 
För att kunna anlägga en lekplats behöver man göra om nuvarande detaljplan från kvartersmark till 
sk allmän platsmark och ändra markanvändningen som idag är motortrafikändamål. Arbete med 
ändring i detaljplanen och kostnaderna för detta inklusive kostnaden för en ny lekplats och eventuellt 
utegym och eventuellt införande av nya anläggningar är en fråga om prioritering i strategisk plan. 

Ekonomiska konsekvenser 

Vid eventuell framtida satsning på fler kommunala lekplatser och utegym måste utöver ekonomiskt 
utrymme för investeringen även kostnad för drift och underhåll ses över i budget.

Bedömning om barns rättigheter 

Barn har enligt Barnkonvention rätt till meningsfull fritid och ges möjlighet till att vara aktiva oavsett 
om man bor i en centralort eller inte. Lekplats och/eller utegym kan vara en möjliggörande faktor. 
Målgruppen barn- och unga är en grupp som ska prioriteras och ges möjlighet att vara delaktiga i 
åtgärder som riktar sig till målgruppen. 

Beslutet skickas till

Johan Chytraeus
Bitr. kommundirektören
Samhällsbyggnadschefen
Kultur- och fritidschefen
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 99 Dnr KS/2023:232

Revidering - Riktlinje för Arvika kommun och dess bolags 
ärende- och dokumenthantering

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att anta revidering av dokumentet Riktlinje för Arvika kommun och 
dess bolags ärende- och dokumenthantering. 

Sammanfattning

Kommunfullmäktige beslutade den 11 november 2020 att anta dokumentet Riktlinjer för Arvika 
kommun och dess bolags ärende- och dokumenthantering. Riktlinjen vänder sig till både 
förtroendevalda och tjänstepersoner och är på en övergripande nivå. 

Dokumentet är i behov av en revidering det finns behov att bland annat lyfta ut rutiner. Rutiner 
fastställs på verksamhetsnivå. Vid revidering har språket setts över och en tillgänglighetsanpassning 
av dokumentet har skett. 

Riktlinjen ska beslutas i kommunfullmäktige för att omfatta Arvika koncern.  Dokumentet ska ses 
över inför varje mandatperiod. 

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 15 maj 2023, § 95
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 26 april 2023 
Reviderad Riktlinje för Arvika kommun och dess bolags ärende- och dokumenthantering
Riktlinjer för Arvika kommun och dess bolags ärende- och dokumenthantering beslutad, KF 2020-11-
30

Ekonomiska konsekvenser 

Inga ekonomiska aspekter 

Bedömning om barns rättigheter 

Dokumentet ska vara lättläst för att möjliggöra för barn och unga att ta del av innehållet.
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Beslutet skickas till

Bitr. kommundirektör
Bolagsdirektörer
Administrativ chef
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Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 100 Dnr KS/2023:257

Val av revisorer till kommunens donationssstiftelser

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att utse KPMG AB till revisionsbolag med huvudansvarig revisor Oskar 
Forsberg (Auktoriserad revisor) för revidering av Stiftelsen Arvika kommuns Sociala samfond nr 1 
samt Stiftelsen Gymnasieskolans samfond. 

Kommunfullmäktige beslutar att utse Daniel Nordström till revisor och Eva-Lisa Shala till ersättare i 
Stiftelsen Signe och Johan Wallgrens minnesfond, Stiftelsen Blomsterfonden, Stiftelsen Karl Otto 
Anderssons fond samt Stiftelsen Peter och Olga Anderssons fond.

Sammanfattning

Kommunfullmäktige har att utse en revisor för revidering av de av kommunen förvaltade 
donationsstiftelserna för perioden 1 januari 2023 till och med den 31 december 2026. Enligt 
Stiftelselagen skall minst en revisor vara auktoriserad om stiftelsens tillgångar överstiger en och en 
halv miljon kronor. Detta föreligger för två av de donationsstiftelser som kommunen förvaltar.

Stiftelsen Arvika kommuns Sociala samfond nr 1
Stiftelsen Gymnasieskolans samfond

Till dessa två stiftelser skall en auktoriserad revisor utses då detta är ett krav och då mandatperioden 
för den utsedda revisorn gick ut den 31 december 2022. Ekonomichef Birgitta Jansson har kontaktat 
KPMG AB, Karlstad, som föreslår att KPMG AB väljs som revisionsbolag men den auktoriserade 
revisorn Oskar Forsberg som huvudansvarig revisor.

Övriga donationsstiftelser understiger väl stiftelselagens gränser för när en auktoriserad revisor 
krävs. 

Stiftelsen Signe och Johan Wallgrens minnesfond
Stiftelsen Blomsterfonden
Stiftelsen Karl Otto Anderssons fond
Stiftelsen Peter och Olga Anderssons fond

Till dessa fyra stiftelser skall en revisor utses då mandatperioden för den utsedda revisorn gick ut den 
31 december 2022. Föreslaget är att förtroendevalda revisorn Daniel Nordström utses till revisor 
med förtroendevalda revisorn Eva-Lisa Shala som ersättare. 

Beslutsunderlag

Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 28 april 2023
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Beslutet skickas till

KPMG AB
Förtroenderevisionen 
Ekonomistaben 
Kanslifunktionen 
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Paragraf 101 Dnr KS/2023:257

Val av revisor till stiftelsen Glaskogen

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att utse Svante Karlsson till revisor i stiftelsen Glaskogen med Eva-Lisa 
Shala som ersättare.

Sammanfattning

Enligt § 23 Stiftelsen Glasskogen Naturreservats stadgar har Arvika kommuns beslutande organ att 
utse två revisorer jämte ersättare för revision av stiftelsens räkenskaper. Enligt stiftelselagen skall 
minst en av revisorerna vara auktoriserad revisor.

För nuvarande är Ulrika Sundberg (Auktoriserad revisor, Ernst & Young AB) vald som revisor med 
Johan Eklund som ersättare. Den andra revisorn väljs från kommunens förtroendevalda revisorer, för 
närvarande är förtroendevalda revisorn Erik A Eriksson vald med förtroendevalda revisorn Sven-Erik 
von Wachenfeldt som ersättare. 

Då vald förtroendevald revisor inte längre är verksam för perioden efter 2022-12-31 behöver en ny 
revisor utses till stiftelsen.

Förtroendevalde revisorn Svante Karlsson föreslås till revisor i stiftelsen Glaskogen med 
förtroendevalda revisorn Eva-Lisa Shala som ersättare. 

Beslutsunderlag

Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 2 maj 2023

Beslutet skickas till
Glasskogen Stiftelse 
Kommunrevisionen
Ekonomistaben 
Kanslifunktionen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 28 (34)
Sammanträdesdatum
2023-05-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 102 Dnr KS/2023:417

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för Östra Brevik 
1:56

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Brevik Bäckebo 1 för fastigheten 
Östra Brevik 1:56.

Sammanfattning

Torbjörn Zadig ansöker och lämnar förslag till ny belägenhetsadress för fastigheten Östra Brevik 1:56. 
Förslaget är Brevik Breckebo 1. 

Motivering: Morföräldrarna ägde gården sedan 1958 och de hette Brecke (Brekke). På så sätt behålls 
deras tid på gården och folk i bygden vet att de som bodde där heter Brecke. Breckestugan är ett 
alternativ. Över fastigheten går det en bäck. 

Kartingenjören har upplyst sökanden om att egennamn inte brukar användas och meddelat att 
förslaget möjligen inte går genom till beslut.

Efter samtal med sökanden så föreslås i stället namnet Brevik Bäckebo 1. 

Beslutsunderlag

Namnberedningens protokoll den 10 maj 2023, § 9
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse den 3 maj 2023
Kartor och befintliga adresser den 3 maj 2023
Torbjörn Zadigs ansökan den 19 april 2023

Beslutet skickas till

Torbjörn Zadig
Räddningstjänsten
Kartingenjören
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 29 (34)
Sammanträdesdatum
2023-05-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 103 Dnr KS/2023:464

Avsägelse av uppdrag som ledamot i de kommunala bolagen 
Arvika Teknik AB, Arvika Kraft AB, Arvika Fjärrvärme AB och 
Arvika Kommunnät AB, Weine Dahlén (AP)

Beslut

Kommunfullmäktige godkänner Weine Dahléns avsägelse och beslutar att utse Per-Anders Gävert 
(AP) till ny ledamot i de kommunala bolagen Arvika Teknik AB, Arvika Kraft AB, Arvika Fjärrvärme AB 
och Arvika Kommunnät AB.

Sammanfattning

Weine Dahlén (AP) inkommer med en avsägelse av uppdrag som ledamot i de kommunala bolagen 
Arvika Teknik AB, Arvika Kraft AB, Arvika Fjärrvärme AB och Arvika Kommunnät AB. 

Valberedningens förslag på ny ledamot i Arvika Teknik AB, Arvika Kraft AB, Arvika Fjärrvärme AB och 
Arvika Kommunnät AB är Per-Anders Gävert (AP). 

Beslutsunderlag

Weine Dahléns (AP) avsägelse den 16 maj 2023 

Beslutet skickas till

Per-Anders Gävert
Kanslifunktionen
Personalstaben
IT-funktionen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 30 (34)
Sammanträdesdatum
2023-05-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 104 Dnr KS/2023:440

Medborgarförslag om hastighetssänkning sträckan Blåsut-
Körselviken, remiss

Beslut

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Sammanfattning

Julia Schedvin inkommer med ett medborgarförslag om att kommunen ska sätta en fartkamera på 
körsträckan Blåsut till Körselviken för att få bilarna att sänka farten, samt att bygga en cykelväg längs 
denna sträcka. 

Beslutsunderlag

Julia Schedvins medborgarförslag den 9 maj 2023
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 31 (34)
Sammanträdesdatum
2023-05-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 105 Dnr KS/2023:450

Medborgarförslag om basketplan på Prästängen, remiss

Beslut

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Sammanfattning

Ludvig Steffansson, Elias Wetter och Herman Gustavsson inkommer med ett medborgarförslag om 
att göra om en av tennisbanorna på Prästängen till basketplan. 

Beslutsunderlag

Ludvig Steffansson, Elias Wetter och Herman Gustavssons medborgarförslag den 12 maj 2023
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 32 (34)
Sammanträdesdatum
2023-05-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 106 Dnr KS/2023:452, KS/2023:280

Information till Kommunfullmäktige

Beslut

Kommunfullmäktige tar del av informationen. 

Sammanfattning

Information lämnas till Kommunfullmäktige i följande ärenden:

- Kommunstyrelsens protokoll från den 15 maj 2023, §88 – Kommunstyrelsens svar - KPMG 
och Kommunrevisionen - Rapport - Granskning av skogsförvaltningen, Dnr: KS/2023:800
Kommunrevisor Svante Karlsson håller en muntlig information om ärendet på ca 15 min.

- Granskningsrapport för år 2022 Teknik i Väst AB
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 33 (34)
Sammanträdesdatum
2023-05-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 107 Dnr KS/2023:467

Motion om byggnadsanknuten konstnärlig gestaltning, 
Liberalerna, remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Sammanfattning

Anton Sjöstedt (L) inkommer med en motion om att Arvika kommun ska fastställa en ekonomisk princip 
för lägsta investering i byggnadsanknuten konstnärlig gestaltning vid ny, om- och tillbyggnation av 
fastigheter, infrastruktur och offentliga miljöer.

Beslutsunderlag

Anton Sjöstedts (L) motion den 22 maj 2023
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 34 (34)
Sammanträdesdatum
2023-05-29

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 108 Dnr KS/2023:513

Avsägelse av uppdrag avsägelse av uppdrag som ledamot i 
Kommunfullmäktige, Arvika Fjärrvärme AB, Arvika Kraft AB och 
Arvika Teknik AB samt ersättare i Kommunstyrelsen, 
Arbetslöshetsnämnden, Civilförsvarsnämnden och 
Trafiknämnden, Roger Antonsson (SD)

Beslut

Kommunfullmäktige godkänner Roger Antonssons avsägelse och beslutar att utse Håkan Persson (SD) 
till ny ledamot i de kommunala bolagen Arvika Fjärrvärme AB, Arvika Kraft AB och Arvika Teknik AB.

Valberedningen ges i uppdrag att ta fram förslag på ny ersättare i Kommunstyrelsen, 
Arbetslöshetsnämnden, Civilförsvarsnämnden och Trafiknämnden.

Länsstyrelsen tillskrivs med begäran om ny sammanräkning för att utse ny ledamot i 
Kommunfullmäktige Sverigedemokraterna. 

Sammanfattning

Roger Antonsson (SD) inkommer med en avsägelse av uppdrag som ledamot i Kommunfullmäktige, 
Arvika Fjärrvärme AB, Arvika Kraft AB och Arvika Teknik AB samt ersättare i Kommunstyrelsen, 
Arbetslöshetsnämnden, Civilförsvarsnämnden och Trafiknämnden.

Valberedningens förslag på ny ledamot i Arvika Fjärrvärme AB, Arvika Kraft AB och Arvika Teknik AB 
är Håkan Persson (SD)

Beslutsunderlag

Roger Antonssons (SD) avsägelse den 29 maj 2023

Beslutet skickas till

Håkan Persson
Kanslifunktionen
Personstaben
IT-funktionen
Länsstyrelsen
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